
   
Bij onze fractie zijn signalen binnengekomen dat bij Florence Steenvoorde onlangs een wijziging heeft 
plaatsgevonden in het beleid om gratis koffie te kunnen drinken voor alle bewoners. De gratis koffie 
wordt niet langer verstrekt aan de bewoners van de aanleunwoningen die bij Florence gevestigd zijn. 
Nu de  bewoners 2,50 per kopje koffie moeten betalen blijven deze bewoners weg in de gezamenlijke 
ruimte en zoeken elkaar niet meer op.  

Van de mogelijkheid om met elkaar gezellig gratis koffie te drinken werd veel gebruik gemaakt. Wat 
Rijswijks Belang betreft een  mooie en simpele manier om eenzaamheid te bestrijden.  

- Is het college het met ons eens dat juist het gezamenlijk koffiedrinken bijdraagt aan het voor 
komen van eenzaamheid? En dat deze beleidsverandering van Florence onbegrijpelijk is? 

- Ziet het College mogelijkheden om in gesprek te gaan met Florence en te onderzoeken of het 
door middel van een subsidie ( bv vanuit budget gezamenlijke huiskamers)  mogelijk is de 
gratis koffie voor alle bewoners weer beschikbaar te stellen? 


